
Protokoll Kyrketorp-Norrböda vägsamfällighets årsmöte 28/7-20 

Mötesdeltagare: Eric Fjellström, Linda Agrell, Anna Österberg, Annika Johansson, Annika Lilja, Gert 

Petersson, Ingela Petersson, Siv Östenberg, Gertie Jonasson, Anders Petersson, Lisbeth Österberg, 

Bo Österberg, Greger Nilsson, Bertil Jonasson och Magnus Ekholm 

 

1. Eric hälsar deltagarna välkomna och öppnar årsmötet. 

2. Val av mötesordförande, Eric Fjellström 

3. Val av mötessekreterare, Anna Österberg och Linda Agrell 

4. Val av justeringsmän, Ingela Petersson och Lisbeth Österberg 

5. Mötets behöriga utlysande och fastställande av dagordning godkändes av mötesdeltagarna. 

6. Verksamhetsberättelse, Eric berättade vad vägföreningen gjort under året. Snöpinnar har satts 

upp och plockats ner. Stångsåg/grensåg har köpts in för drygt 9000 kr. 

7. Gertie/kassör redovisade 2019 års resultat: Vid årsskiftet 2019/2020 fanns totalt 525000 kr i 

fasträntekonto, 64061,59 kr på bankkontot samt 1373,31 kr i kassan. 

Revisorer: Siv Östenberg samt Monica Fjellström (ej närvarande vid mötet) har granskat 

räkenskaperna och föreslår kassören ansvarsfrihet som godkändes av mötesmedlemmarna. 

8. Mötesmedlemmarna beslutade om att ge styrelsen ansvarsfrihet. 

9. Val av styrelse: 

-Ordförande 2 år, Eric Fjellström 

-Kassör 2 år, Gertie Jonasson 

- Vice Ordförande 1 år, Bo Österberg 

-Styrelseledamot 1 år, Magnus Ekholm 

-Styrelsesuppleant 1 år, Bertil Jonasson 

10. Framställning från medlemmarna: 

-Önskan om fler mötesplatser. Anders Petersson, Gert Petersson och Eric Fjellström 

inventerar möjliga mötesplatser den 29/7-20. Se bilaga 1. 

-Önskan om hastighetsbegränsning om 30 km/h kom upp, Gert och Ingela Petersson 

undersöker möjligheten alt. 40 km/h. 

11. Mötesdeltagarna var överens om att den årliga debiteringen fortlöper. 

12. Eric har varit i kontakt med kommunen ang. gatubelysning, samma antal belysningspunkter 

kommer troligtvis kommunen att stå för men förhandling fortsätter. I samband med One 

Nordics kommande kabelarbeten i gatan önskar vägföreningen en omplacering och ev. 

utökning av belysningspunkter. Förslag från mötesdeltagarna är belysningspunkter vid de tre 

vägkorsningarna samt vid fastboende vid gatan. Eric, Anders och Gert inventerar möjliga 

placeringar av belysningspunkter längs gatan den 29/7-20. Ev. beslut fattas av vägföreningens 

styrelse. 

13. Siktröjning i gatan har ej gjorts under våren-20, Eric, Anders och Gert inspekterar behovet av 

siktröjning den 29/7-20. Se bilaga 1 

14. Övriga frågor: 

-Frågan lyftes om det är ok att fastighetsägare ställer ut föremål vid gatan i syfte att sänka 

bilisternas hastighet. Föremål såsom t.ex. trehjulingar, reflexkatter och blomkrukor upplevs för 

nära vägkanten, då de hindrar mötestrafik och utgör en risk för bilister och cyklister Samtalet 

utmynnade i att vädja till samtliga fastighetsägare att undvika att ställa ut samt att flytta undan 

föremål vid vägen, då vägföreningens skyldighet är att hålla fritt ca 2 meter från vägkanten, 

undantag är befintliga träd, stenmurar samt staket.  

15. Mötet avslutades med traditionsenligt fika. 

 

 

 

Ingela Petersson    Lisbeth Österberg 


